
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

PvdA  
Datum 10 juni 2022 
Onderwerp 087-2022 Stadskantoor 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

 

1.Wat is de status van de oplevering stadskantoor?   

>Qua historische feiten 

·    > Knelpunten en plan van oplevering met data? 

 

 2.      Is er ook aandacht voor goede communicatie? 

 

3.         Er zou een boek komen over oud en nieuw kantoor van de stad. 

Hoe ver staat dit? 

Wanneer komt deze publiek? 

         

 

Namens de fractie van PvdA,  

Paul Klaver 

 

  



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

1.> Qua historische feiten 

·      Aangaan overeenkomsten met bouwende partijen (Contractmoment): 9-11-2020 

·      Start werkvoorbereiding door bouwende partijen: 3-11-2020 

·      Geplande contractuele opleverdatum: 31-12-2021 

·      Formele oplevering door bouwende partijen: 25-2-2022 

> Knelpunten en plan van oplevering met data? 

·      De vertraging in de bouw wordt vooral veroorzaakt door vertraging in leveringen als gevolg van 

materialen en grondstoffen tekorten (bv. klimaatplafonds, akoestische wandpanelen en divers 

meubilair). 

·      De planning is nu gericht op het afronden van de verdiepingen 1 t/m 3 voor de bouwvakvakantie 

(omstreeks eind juli). Dit geldt ook voor de publieksplaza en het eet-werkcafe (echter dan nog niet 

open voor publiek). 

·      De afronding van het vergadercentrum, de 4e verdieping en de tuinen (rozen- en daktuinen) staat 

gepland voor na de zomervakantie tot medio november. Dan is het HUIS volledig ingericht en 

gebruiksklaar, ook voor ontvangst van Publiek. 

·      Het inhuizen van de diverse groepen volgt op de planning van de afronding van het HUIS, 

waarbij we vasthouden aan de lijn “kwaliteit voor snelheid”. 

2. Gedurende het gehele traject is er aandacht geweest voor goede communicatie naar de 

diverse doelgroepen (Raad, raadsfracties, college van B&W, collega’s en omwonenden). 

Communicatie naar al deze doelgroepen is en blijft tot aan de afronding van het HUIS onze aandacht 

houden. De Raad en het college van B&W zullen periodiek geïnformeerd blijven worden door de 

wethouder. Met de raadsfracties wordt tijdig afgestemd als zij over kunnen naar het HUIS. De 

collega’s ontvangen regelmatig via de Nieuwsflits informatie over de voortgang en de omwonenden 

worden periodiek geïnformeerd via een nieuwsbrief. 

3.        De afgelopen periode hebben interviews plaatsgevonden en is er informatie verzameld over de 

geschiedenis van het Stadskantoor. De komende maanden vinden er meer interviews plaats en 

worden er ook nog foto’s en video’s toegevoegd om het boek nog interactiever te maken. Daarna 

vindt de laatste redactieslag plaats. 

We streven ernaar het boek voor het einde van het jaar klaar te hebben en dan te kunnen delen.        

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 


